
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1217
Mener ministeren, at det vil være en god idé at undersøge behovet for en ændring af 
loven om hævd til fremmed mands ejendom? Loven om hævd har været gyldig, siden 
kong Frederik den Femtes Danske Lov 1681.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marie Krarup (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til lov@ft.dk.
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